



R&D thanks you

R&D would like to thank the colleagues who voted to choose the representatives of the Local Staff Committee and by doing that have clearly renewed their confidence in **R&D** which will stay the first trade union at the Commission.

The staff needs a strong and powerful trade union to be reckoned with and which can inflect the administration's positions and to renew the union's unity.

During the campaign, several unions were looking for debates and used slanders even if that kind of behaviour could have penalized the unions' unity and weaken your representatives in view of the administration (which is already lesser and lesser listening to the Staff).

R&D is proud to have been opposed to the new CDR and has, since the beginning, showed its opposition clearly and firmly. **R&D** is sorry that despite of its efforts, there was no union unity to force M. Kallas to move back.

Despite its opposition to the CDR, **R&D** will work with determination in the parity committees to defend your interests and to support your appeals. **R&D** will do its best for the ones who have been promoted this year to not be belated because of the large number of appeals.

R&D vous remercie

R&D remercie les collègues qui ont voté pour choisir les représentants au Comité local du personnel (CLP) et qui ont renouvelé clairement leur confiance en **R&D** lui permettant de rester le premier syndicat à la Commission.

Le personnel a besoin d'un syndicat fort et puissant ayant le poids suffisant pour infléchir les positions de l'administration et renouveler l'unité syndicale.

Pendant la campagne électorale, plusieurs syndicats ont recherché la polémique et utilisé la diffamation au risque de pénaliser l'unité syndicale et d'affaiblir vos représentants face à une administration de moins en moins à l'écoute de son personnel.

R&D est fière de s'être opposé au nouveau REC et a, depuis le début, manifesté son opposition avec la plus grande clarté et la plus grande fermeté. **R&D** regrette que malgré ses efforts, l'unité syndicale a fait défaut pour faire reculer M. Kallas.

Malgré son opposition à ce REC, **R&D** va travailler avec acharnement dans les Comités paritaires pour défendre vos intérêts et soutenir vos recours. **R&D** fera tout son possible pour que les promus de cette année ne soient pas retardés par la multitude des recours.

Pour adhérer à R&D/To join R&D Bruxelles : envoyer ce talon à /send this stub to **R&D**, J-79 09/232,

NOM/NAME:

Adresse adm/Adm Address:

Consultez notre site web/Consult our website: <http://www.renouveau-democratie.eu>

Secrétariat politique/Political Secretary: Helena Ferreira Ramos VLAHOPOULOS (61005), Marco PINO (57371)

Membres du Comité Exécutif: Franco IANNIELLO, Giuseppe ADURNO, Isa BIRKE, Domingos DIAS, Michael DOCHERTY Fabien DURAND, Raymond HILL, Emile KIMMAN, Raffaele NAPOLITANO, Michele OTTATI, Helena Ferreira Ramos VLAHOPOULOS, Helga VOGELMANN, Cristiano SEBASTIANI, Helen SUTCLIFFE, Bruno UGUCCIONI.